

L

LE BOUDER STÉPHANE

Director AFIG FUNDS



France



© CRÉDIT PHOTO

Stéphane LE BOUDER is born under the sun of Bangui, his star never stopped shining. Far from imagining the international career that awaited him. Stéphane LE BOUDER leaves the Central African Republic at 5 years old, with his father to Washington. He grows up in a diplomatic and economic environment. Stéphane LE BOUDER excels in the field of economics and finance, so at 24 years old, he got a master's degree in economics at McGill University in Montreal. His abilities are quickly identified so he gets his first job in 2001 at Corporate Executive Board as an analyst where he deals with the management of the portfolios of the 500 largest wealthy accounts. This hard work wants to continue his economic rise, in parallel, he quickly understands the issues of having a solid background. As a result, he gave himself the means to enroll and graduate from Harvard's famous Business School in Boston with an MBA in his pocket in 2003.

2007

Establishment for MyC4 of a micro finance platform towards Africa

2003: Obtaining an MBA from Harvard Business School

Prior to holding senior positions in the government in Washington, in 2007 Stéphane Le Boudier set up a platform

for microfinance loans to Africa for MyC4 (Danish company). Then he enters the American government where the missions will follow one another:

Head of Supervision for the US Congress of Commitments with Multilateral Institutions in New York under the direction of Subcommittee Chair Gregory Meeks,

- Chief of Staff of the Subcommittee on Financial Services of the House of Representatives on International Monetary Policy and International Trade,

- Editor of the Dodd-Frank Wall Street Reform Act under the direction of Subcommittee Chair Gregory Meeks (New York),

- Responsible for working with the Treasury and the White House to advance the Obama administration's international financial and development program to the US Congress

- Assistant Secretary for International Affairs at the Office of Legislative Affairs of the US Treasury Department in Washington DC

Today, thanks to these successive activities, he is at the initiative of the creation of an investment fund specialized in the financing of African companies specifically in sub-Saharan Africa, "AFIG FUNDS". This company, of which he is the director, now has 4 offices in Mauritius, Dakar, Johannesburg and Washington. Stéphane therefore decided to turn to new and evolving markets and propose development solutions in Africa, a kind of return to the roots. 🌱

L

LE BOUDER STÉPHANE

Directeur AFIG FUNDS



France



© CRÉDIT PHOTO

Stéphane LE BOUDER est né sous le soleil de Bangui, et son étoile n'a cessé de briller. Loin d'imaginer la carrière internationale qui l'attendait. Stéphane LE BOUDER quitte la Centrafrique à l'âge de 5 ans avec son père pour rejoindre Washington. Il grandit dans un environnement diplomatique et économique. Stéphane LE BOUDER excelle dans le domaine de l'économie et des finances c'est ainsi qu'il obtient à l'âge de 24 ans une maîtrise d'économie à l'université McGill de Montréal. Ses capacités sont très vite repérées il obtient donc son premier emploi en 2001 chez Corporate Executive Board en tant qu'analyste où il s'occupe de la gestion des portefeuilles des 500 plus grands comptes fortunés. Cet acharné de travail souhaite continuer son ascension économique, en parallèle, il comprend très vite les enjeux d'avoir un background solide. Par conséquent il se donna les moyens de s'inscrire et de ressortir titulariser de la célèbre Business School d'Harvard à Boston avec un MBA en poche en 2003.

2007

Mise en place pour MyC4 d'une plateforme de micro finance en direction de l'Afrique

2003 Obtention d'un MBA de Business School d'Harvard

Avant d'enchaîner des hautes fonctions au gouvernement

à Washington, en 2007 Stéphane Le Boudier mis en place pour MyC4 (société danoise) une plateforme de prêts en microfinance en direction de l'Afrique. Puis il

entre au gouvernement Américain où les missions vont se succéder : - Responsable de la supervision pour le Congrès des engagements américains avec les institutions multilatérales à New York sous la direction du Président du sous-comité Gregory Meeks, - Directeur de cabinet du sous-comité des services financiers de la Chambre des Représentants sur la politique monétaire internationale et le

commerce international, - Rédacteur de la loi Dodd-Frank Wall Street Reform Act sous la direction du président du sous-comité Gregory Meeks (New York),

- Chargé de travailler avec la direction du Trésor et celle de la Maison Blanche pour faire avancer le programme financier et de développement international de l'administration Obama au Congrès américain - Secrétaire Adjoint pour les Affaires Internationales au Bureau des affaires législatives du Département du Trésor américain à Washington DC.

Aujourd'hui fort de ces activités successives, il est à l'initiative de la création d'un fonds d'investissement spécialisé dans le financement d'entreprises africaines spécifiquement en Afrique sub-saharienne, "AFIG FUNDS". Cette entreprise, dont il est le directeur, a désormais 4 antennes à Maurice, Dakar, Johannesburg et Washington. Stéphane a pris donc le parti de se tourner vers de nouveaux marchés en évolution et proposer des solutions de développement en Afrique, une sorte de retour aux racines. 🌱